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Contactcommissie Jisp 

 

Verslag openbare vergadering 2 november 2015 

 

Aanwezig: Anouk Scholtens, Jan Koene, Jim Praag en Kiki van de Nes. 

 

Gasten: Dhr M van de Kolk, Dhr T Heijkamp, Mvr G Klopper, Mvr I van de Nes, Dhr J 

Scholten, Dhr K van de Brink, Mvr A Vogel, Mvr A Smit, Dhr N Koelemeijer, Dhr E Rot, 

Wethouder Mvr E Fens.  

 

Afbericht: Dhr H Mandjes. 

 

1. Opening openbare vergadering 

Voorzitter opent de vergadering 

 

2. Goedkeuring verslag vergadering 7 september jl 

Geen opmerkingen  

 

3. Dorpsvisie  

Naar aanleiding van de presentatie van de dorpsvisie  van 7 oktober j.l. hebben zich een 

aantal dorpsbewoners aangemeld om de verschillende thema’s een vervolg te geven. 

Deze komen samen woensdag 4 november ’15 waarin het volgende is besproken.  

Het is de bedoeling dat elke groep samenkomt en een inleiding krijgt van leden van de 

huidige dorpsvisiegroep.  

- Sociale cohesie en ouderenzorg (Jim Praag) 

- Huisvesting (Kees van de Nes) 

- Historie en Identiteit van Jisp (Frank Jonker) 

- Verkeer en Veiligheid (Margo Planthof)   

Het is de bedoeling dat de verschillende groepen voor december bij elkaar komen en een 

aantal speerpunten of ideeën hebben om verder uit te werken.  

 

4. Wijkbudget  

Een deel van het wijkbudget wordt besteed voor de aanschaf van 2 leskisten met een 

totale waarde van € 1.440,-. 

 

De optie om een extra lantaarnpaal te plaatsen tussen de kerk en het parkeerterrein is 

van de baan omdat dit technisch te lastig is om dit te realiseren ( antwoord gemeente). 

 

5. Kerktoren verlichten  

Dhr J Scholten was tijdens de vergadering aanwezig en pleit ervoor om de kerktoren te 

verlichten. Hij vindt dat een kerk een centraal punt in een dorp behoort te zijn en dat de 

toren van de kerk door middel van een strijklicht geaccentueerd dient te worden.  

4 a 5 jaar geleden is er al eens geprobeerd om dit plan te realiseren en de plannen zijn 

toen stukgelopen. Er was toen circa € 1000,- te kort aan budget.  

 

Dhr Scholtens gaat samen met de contactcommissie kijken of het plan nu wel 

gerealiseerd kan worden.  
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Kiki vraagt aan de heer Scholtens hoe het zit met de vleermuizen. De heer Scholtens 

weet daar niet van af. Dhr Koelemeijer geeft aan dat er soms een vleermuis vliegt.  

De contactcommissie is van mening dat wanneer de vleermuizen vliegen (in de zomer 

maanden) er het minste behoefte aan is om de toren te verlichten.  

 

Dus dat als de verlichting daadwerkelijk hinderlijk is voor de vleermuizen gedurende de 

zomermaanden juni, juli, en augustus de verlichting beperkt of niet aan gaat.  

 

De aanwezigen vinden het een goed plan om de toren te verlichten echter de heer 

Heijkamp maakt de opmerking dat de toren door de hoge bomen (rijzen tot aan de 

hemel) niet meer zichtbaar is. Van welke kant je ook vandaan komt. Vanaf de 

Dorpsstraat is de klok van de kerk niet te zien.  

 

Afgesproken is dat de contactcommissie een bomenschouw gaat houden met de 

desbetreffende ambtenaar voor groen, de heer S. Muns, van de gemeente. Jan Koene 

gaat een afspraak maken. Betreft de bomen bij de kerk maar ook de bomen op het hofje.  

 

6. Wegsloot  

De gemeente heeft aan een extern bureau opdracht gegeven om in kaart te brengen wat 

de kosten zijn voor het realiseren van een schoeiing.  

 

Nog geen terugkoppeling ontvangen van de gemeente.  

 

Ernst Rot meldt dat de wegsloot vandaag (2 november ’15 dag van de vergadering) 

gepeild werd.  

 

Dus wij verwachten spoedig een antwoord vanuit de gemeente.  

 

7. Actielijst 

De contactcommissie heeft naar aanleiding van de vergadering van 7 september een 

actielijst gemaakt van punten waarop al geruime tijd wordt gewacht. Op deze punten 

hebben wij 10 minuten voor de jaarvergadering een aantal antwoorden ontvangen:  

- Schilderen van de bruggen. Antwoord gemeente: Het onderhoud van de bruggen 

valt onder het kunstwerken areaal en wordt bekeken in 2016 of 2017. De 

contactcommissie heeft de vraag aan Mvr Fens (wethouder) gesteld wat dit 

inhoudt. Mvr Fens komt erop terug .  

- Schoonmaken lantaarnpalen: deze zijn in de laatste week van oktober schoon 

gemaakt.  

- Stoep oosteinde Wormer. Wordt voorlopig door de gemeente niets aan gedaan. 

Staat op planning voor 2019. Indien er eerder calamiteiten zijn, kunnen de 

inwoners bij de gemeente aan de bel trekken. 

- Klacht van Dhr Heijkamp, en ook al reeds eerde gemeld bij de gemeente, dat er 

een geul zit voor de drempels tussen de school en het Hoek van Bosch. Als je over 

de drempels heen rijdt met de fiets is het gevoel of je tegen een stoeprand oprijd. 

De gemeente heeft als antwoord gegeven dat de drempels voldoen aan de 

normen voor hoogte dus klacht is niet goed begrepen. Contactcommissie gaat de 

klacht nogmaals neerleggen bij de gemeente met de omschrijving dat de geul 

voor de drempels opgevuld dient te worden. Wegdek voor de drempel is verzakt. 

- De dorpsstraat en de stoep van het oosteinde lijken wel een wasbord. 

Contactcommissie stuurt een melding naar de gemeente en vraagt om reactie.  

- Paaltjes weiver: de contactcommissie heeft verschillende reacties verzameld en 

deze doorgegeven aan de gemeente. De contactcommissie is van mening dat we 

geen verkeersdeskundigen zijn en daarom alleen reacties zou verzamelen op het 

plan wat de gemeente heeft voorgenomen om te gaan uitvoeren.   
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7 Ingekomen stukken  

Geen ingekomen stukken 

 

8 Rondvraag 

- Dhr van den Brink vraagt of de contactcommissie weet wat er gebouwd wordt op 

het Weiver. De contactcommissie heeft afgelopen voorjaar op de vraag of er 

eventueel gebouwd mocht worden op het perceel aan het Weiver een positief 

advies gegeven (ging om advies over bestemmingswijziging van tuin naar 

bouwgrond). De contactcommissie weet niet wat er gebouwd wordt aangezien de 

bouwaanvraag nog niet bij de contactcommissie is binnengekomen.  Anouk heeft 

gebeld met de gemeente maar krijgt als antwoord dat de aanvraag is in te zien via 

de website van de gemeente of ter inzage ligt op het gemeentehuis. Ondanks 

toezegging wordt de vergunningaanvraag wederom niet aan de Contactcommissie 

toegezonden en voorgelegd. Tevens is de contactcommissie van mening dat de 

gemeente en de Welstandcommissie bepalen wat er gebouwd mag worden. Als er 

bewoners van het dorp zijn welke bezwaar willen indienen tegen een bouw dient 

dit via de gemeente. Welstandscommissie heeft reeds positief beslist, aldus de 

heer Schavemaker van de gemeente. 

 

Dhr Heijkamp en Dhr van den Brink hebben te horen gekregen dat de bouwhoogte 

9 meter is en dat het merendeel van de huizen op het weiver een bouwhoogte 

heeft van 9 meter. Dit is volgens Dhr Heijkamp niet waar. Er zijn enkele huizen 9 

meter hoog maar het grootste deel is lager. Mevrouw Fens geeft aan dat de 

hoogte van de bouw is vastgesteld in het bestemmingsplan. Een bewoner kan dus 

een aanvraag doen volgens de normen binnen het bestemmingsplan en het is aan 

de welstandcommissie en de gemeente om dit te toetsen. Dhr Heijkamp vraagt of 

de contactcommissie een rol speelt in de bouwaanvraag. Volgens de gemeente 

niet daar de contactcommissie niet geïnformeerd wordt of om een standpunt 

wordt verzocht.  

 

Dhr van de Brink geeft aan dat er een extra brug over de wegsloot gebouwd gaat 

worden en dat dit ten koste gaat van 2 parkeer plaatsen. Hoe gaat de 

contactcommissie daar mee om. Deze brug is nog niet aangevraagd naar weten 

van de contactcommissie.  

 

Dhr Heijkamp heeft geen bezwaar als er gebouwd mag worden op 7 meter 

bouwhoogte. 

  

- Mvr Klopper: onderhoud van de bruggen. Zie eerder in het verslag. Blijft bij de 

contactcommissie onder de aandacht en volgen het op de voet bij de gemeente.  

 

- Mvr Smit (gemeenteraad) gaf een compliment betreffende het deel “Dorpsvisie” 

tijdens de jaarvergadering van 7 oktober j.l. 

 

- Annemiek Vogel: opmerking dat er te weinig honden bakken zijn op het weiver en 

in de nieuwe buurt.  

 

- Annemiek Vogel vraagt of er een smoelenboek gemaakt kan worden zoals ook in 

omloop is in de Wijdewormer.  

 

9 Sluiting  

Anouk sluit de vergadering  


